
Aan: Gemeenteraadsleden van Rijswijk

Van: , bewoner Van Rijnweg, Rijswijk Buiten

Datum: 7 september 2023

Geachte leden van de raad,

Op 21 september behandelt u het voorstel om het viaduct van de Van Rijnweg afte sluiten voor
gemotoriseerd verkeer. Eindelijk moeten we daarbij zeggen. En we hopen dat het gezonde verstand
zegeviert en dat u zieh niet a Ileen laat leiden door reacties op sociale media en uitkomsten van, laten
we het netjes zeggen, minder representatieve enquêtes.

In 2014 is ons voor het eerst door de gemeente Rijswijk beloofd dat de Van Rijnweg haar doorgaande
functie zou verliezen en dater paaltjes geplaatst zouden worden, zodat de Van Rijnweg a lleen nog
voor bestemmingsverkeer toegankelijk zou zijn. Op basis van die belofte hebben wij vervolgens ons
huis aan de Van Rijnweg gekocht. Het verkeersplan dat in 2010 is opgesteld ten behoeve van de
bouw van Rijswijk-Buiten was immers duidelijk. Als de Van Rijnweg niet afgesloten zou worden voor
gemotoriseerd verkeer, zou dit een grote hoeveelheid autoverkeer teweegbrengen door de nieuwe
verkeerssituatie.

We zijn nu bijna 10 jaar en weer een aantal beloftes en raadsbesluiten om de Van Rijnweg afte
sluiten voor gemotoriseerd verkeer verder. De weg is ondertussen voorzien geweest van hoge
drempels en wegversmallingen, is omgedoopt tot een fietsstraat, eerst een klein stukje, vervolgens
een uitgebreider stuk, maar niets heeft de groei van het aantal auto's doen verminderen. Toen wij er
kwamen wonen was het al druk, maar te overzien. Inmiddels is het enorm druk, onveilig, lawaaiig en
vies. Allemaal zaken die u als raad ook niet zouden moeten willen. En het ligt niet aan de
werkzaamheden aan de Beatrixlaan, daarvoor was het ook al vreselijk druk. Ook als het rustig is op
de Beatrixlaan pakken toch veel automobilisten de Van Rijnweg. Vele kleine incidenten hebben al
plaatsgevonden. lk zelf word elke achtend en middag van de fiets gereden door in ha lende auto's, die
geen rekening houden met tegemoetkomende fietsers en auto's en gevaarlijke manoeuvres uithalen
waardoor ik in de berm gedrukt word. Ook de schoolgaande kinderen ervaren elke dag opnieuw
groot risica op een aanrijding. Het is wachten op een ernstig ongeluk

Het is toch eigenlijk te zot, dat we toestaan dat een stroom autoverkeer dwars door een woonwijk
gaat, terwijl een paar honderd meter verder een hoofdverkeersweg ligt. Bij veel mensen zal sprake
zijn van gewenning om de Van Rijnweg te pakken. Als deze afgesloten is, went men vanzelf weer aan
een route via de Beatrixlaan. En als naaste buur zien we het verkeer op de Beatrixlaan veel minder
frequent vast staat dan veel mensen willen doen voorkomen.

De VVD heeft als oplossing het weren van vrachtverkeer. We kunnen u verteilen dat het aantal
vrachtwagens dat gebruik maakt van de Van Rijnweg minimaal is. Dus dat is niet de oplossing voor
het probleem. Beter voor Rijswijk pleit voor snelheidsbeperkende maatregelen, maar dat is al eerder
geprobeerd. Hielp niet.

Uit de enquête van BvR zou naar varen komen dat 90% van de bewoners tegen afsluiting is. Alleen
jammer dat ze de bewoners die aan het doorgaande gedeelte van de Van Rijnweg wonen niet
hebben bevraagd. Die werden vrolijk overgeslagen door BvR.



Restons nog u erop te wijzen dat burgers gebaat zijn bij een betrouwbare overheid. Er zijn inmiddels
meerdere momenten geweest waarop de raad een afsluiting van het viaduct steunt. Als dit
vervolgens geformaliseerd wordt, zie je allerlei terugtrekkende bewegingen en blijkt afspraak =
afspraak iets wat wel hard geroepen wordt, maar stokt als het tot uitvoering moet komen. Gelukkig
hebben we met veel politieke partijen gesproken die aangaven zich aan het afspraak = afspraak te
houden.

Nogmaals, we hopen dat u het gezonde verstand laat zegevieren en het besluit neemt om de weg af
te sluiten. Dan wordt het een echte fietsroute en hoeven kinderen en volwassenen niet meer bang te
zijn van hun sokken gereden te worden, en zijn ook direct omwonenden eindelijk verlost van deze
dagelijkse geluidsoverlast en ongezonde en onveilige situatie. Sluit het viaduct over de A4 daarom af
voor gemotoriseerd verkeer!

Bewoner Van Rijnweg




